
Rada Gminy Krzywcza Krzywcza, dnia 11 czerwca 2019 r. 
 

OA.0002.5.2019.RG 
 
 

PROTOKÓŁ Nr IX/2019 
z obrad IX sesji zwyczajnej Rady Gminy Krzywcza, która odbyła się 

29 maja 2019 r. w sali narad budynku nr 40 w Krzywczy 
 
 

 Na IX sesję Rady Gminy Krzywcza przybyło 13 radnych (lista obecności 
stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu). Ponadto w obradach wzięły udział 
zaproszone osoby spoza Rady (listy obecności stanowią załączniki nr 2 i 3 do 
niniejszego protokołu). 
 
 

Ad 1. 
 Przewodniczący Rady Gminy Zygmunt Sobol o godz. 10:05 otworzył sesję 
i powitał radnych oraz gości. 
 Z kolei oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w sesji uczestniczy 
13 radnych, co wobec składu Rady Gminy wynoszącego 15 radnych stanowi quorum 
pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. Ponadto stwierdził, że sesja 
została zwołana zgodnie z § 10 Statutu Gminy Krzywcza. 
 
 

Ad 2. 
 Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, aby sesja przebiegała według 
porządku obrad, którego wszyscy radni otrzymali w zaproszeniu na IX sesję. 
Ze względu na brak propozycji zmiany porządku ze strony uprawnionych to tego 
osób Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do jego realizacji. 
 

Porządek obrad obejmuje: 
1. Otwarcie obrad, stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu Nr VIII/2019 z poprzedniej sesji. 
4. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

1) zmiany uchwały własnej nr XXXIV/156/2017 Rady Gminy Krzywcza z dnia 30 marca 
2017 r. w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjum do nowego 
ustroju szkolnego; 

2) planu sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach 
podstawowych prowadzonych przez Gminę Krzywcza; 

3) przekazania do sprzedaży nieruchomości (działki nr 1019 o pow. 2,8084 ha położonej 
w Reczpolu) stanowiącej własność Gminy Krzywcza; 

4) przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Krzywcza na lata 2019-2022 
z uwzględnieniem perspektywy do roku 2025” wraz z prognozą oddziaływania na 
środowisko; 

5) udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Powiatu Przemyskiego na zadanie 
pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 2082 R w miejscowości Reczpol poprzez 
budowę chodnika”; 

6) udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Powiatu Przemyskiego na zadanie 
pn. ”Przebudowa drogi powiatowej nr 2080 R Węgierka-Średnia-Krzywcza poprzez 
budowę chodnika”; 

7) wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2019 rok. 
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5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Wolne wnioski i informacje. 
8. Zakończenie obrad. 
 
 

Ad.3. 
 Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że Protokół Nr VIII/2019 z obrad 
VIII sesji Rady Gminy Krzywcza został sporządzony w terminie określonym 
w Statucie Gminy i był udostępniony do zapoznania się z nim w Urzędzie Gminy 
Krzywcza oraz wyłożono go do wglądu na godzinę przed rozpoczęciem sesji. 
Ze względu na brak zgłoszeń zastrzeżeń, wniosków formalnych o zmianę, 
wykreślenie lub uzupełnienie jego treści Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, 
że protokół został przyjęty bez poprawek. 
 
 

Ad.4. 
 W tym punkcie Rada Gminy przystąpiła do rozpatrzenia przygotowanych 
projektów uchwał. 
 Na wstępie przystąpiono do rozpatrzenia projektu nr 1 uchwały Rady Gminy 
Krzywcza w sprawie zmiany uchwały własnej nr XXXIV/156/2017 Rady Gminy 
Krzywcza z dnia 30 marca 2017 r. w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych 
i gimnazjum do nowego ustroju szkolnego według druku nr 44-1. 
 Przewodniczący Rady Gminy poprosił Kierownika Referatu Urzędu Gminy 
Krzywcza Ewę Pękalską o przestawienie jedynie uzasadnienia wraz z komentarzem 
do proponowanej uchwały Rady Gminy, gdyż projekt tej uchwały radni otrzymali wraz 
z zaproszeniem na sesję. 
 

 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag do tego projektu 
uchwały Rady Gminy zamknął dyskusję i przystąpił do przeprowadzenia głosowania. 
W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Proponowana uchwała przyjęta została 
jednogłośnie wynikiem: 13 głosów „za”, przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach 
„wstrzymujących się” (Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 4 do 
niniejszego protokołu, Uchwała Nr IX/44/2019 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego 
protokołu). 
 

 Rada Gminy przystąpiła również do rozpatrzenia projektu nr 2 uchwały 

w sprawie planu sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych 
w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Krzywcza według druku 
nr 45-1. 
 Przewodniczący Rady Gminy poprosił Kierownika Referatu Urzędu Gminy 
Krzywcza Ewę Pękalską o przestawienie jedynie uzasadnienia wraz z komentarzem 
do proponowanej uchwały Rady Gminy, gdyż projekt tej uchwały radni otrzymali wraz 
z zaproszeniem na sesję. 
 

 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag do tego projektu 
uchwały Rady Gminy zamknął dyskusję i przystąpił do przeprowadzenia głosowania. 
W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Proponowana uchwała przyjęta została 
jednogłośnie wynikiem: 13 głosów „za”, przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach 
„wstrzymujących się” (Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 6 do 
niniejszego protokołu, Uchwała Nr IX/45/2019 stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 
protokołu). 
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 Następnie Rada Gminy przystąpiła do rozpatrzenia projektu nr 3 uchwały 

w sprawie przekazania do sprzedaży nieruchomości (działki nr 1019 
o pow. 2,8084 ha położonej w Reczpolu) stanowiącej własność Gminy 
Krzywcza według druku nr 46-1. 
 Przewodniczący Rady Gminy poprosił Kierownika Referatu Urzędu Gminy 
Krzywcza Ewę Pękalską o przestawienie jedynie uzasadnienia wraz z komentarzem 
do proponowanej uchwały Rady Gminy, gdyż projekt tej uchwały radni otrzymali wraz 
z zaproszeniem na sesję. 
 

 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag do tego projektu 
uchwały Rady Gminy zamknął dyskusję i przystąpił do przeprowadzenia głosowania. 
W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Proponowana uchwała przyjęta została 
wynikiem: 10 głosów „za”, przy 3 głosach „wstrzymujących się” i 0 głosach 
„przeciwnych” (Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 8 do niniejszego 
protokołu, Uchwała Nr IX/46/2019 stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu). 
 

 Z kolei Rada Gminy przystąpiła do rozpatrzenia projektu nr 4 uchwały 

w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Krzywcza 
na lata 2019-2022 z uwzględnieniem perspektywy do roku 2025” wraz 
z prognozą oddziaływania na środowisko według druku nr 47-1. 
 Przewodniczący Rady Gminy poprosił Kierownika Referatu Gospodarki 
Komunalnej Urzędu Gminy Krzywcza Roberta Kaszyckiego o przestawienie jedynie 
uzasadnienia wraz z komentarzem do proponowanej uchwały Rady Gminy, gdyż 
projekt tej uchwały radni otrzymali wraz z zaproszeniem na sesję. 
 

 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag do tego projektu 
uchwały Rady Gminy zamknął dyskusję i przystąpił do przeprowadzenia głosowania. 
W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Proponowana uchwała przyjęta została 
jednogłośnie wynikiem: 13 głosów „za”, przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach 
„wstrzymujących się” (Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 10 do 
niniejszego protokołu, Uchwała Nr IX/47/2019 stanowi załącznik nr 11 do niniejszego 
protokołu). 
 

 Rada Gminy przystąpiła również do rozpatrzenia projektu nr 5 uchwały 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Powiatu Przemyskiego 
na zadanie pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 2082 R w miejscowości 
Reczpol poprzez budowę chodnika” według druku nr 48-1. 
 Przewodniczący Rady Gminy poprosił Skarbnika Gminy Krzywcza Beatę 
Wielgosz o przestawienie jedynie uzasadnienia wraz z komentarzem 
do proponowanej uchwały Rady Gminy, gdyż projekt tej uchwały radni otrzymali wraz 
z zaproszeniem na sesję. 
 

 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag do tego projektu 
uchwały Rady Gminy zamknął dyskusję i przystąpił do przeprowadzenia głosowania. 
W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Proponowana uchwała przyjęta została 
jednogłośnie wynikiem: 13 głosów „za”, przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach 
„wstrzymujących się” (Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 12 do 
niniejszego protokołu, Uchwała Nr IX/48/2019 stanowi załącznik nr 13 do niniejszego 
protokołu). 
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 Następnie Rada Gminy przystąpiła do rozpatrzenia projektu nr 6 uchwały 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Powiatu Przemyskiego 
na zadanie pn. ”Przebudowa drogi powiatowej nr 2080 R Węgierka-Średnia-
Krzywcza poprzez budowę chodnika” według druku nr 49-1. 
 Przewodniczący Rady Gminy poprosił Skarbnika Gminy Krzywcza Beatę 
Wielgosz o przestawienie jedynie uzasadnienia wraz z komentarzem 
do proponowanej uchwały Rady Gminy, gdyż projekt tej uchwały radni otrzymali wraz 
z zaproszeniem na sesję. 
 

 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag do tego projektu 
uchwały Rady Gminy zamknął dyskusję i przystąpił do przeprowadzenia głosowania. 
W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Proponowana uchwała przyjęta została 
jednogłośnie wynikiem: 13 głosów „za”, przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach 
„wstrzymujących się” (Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 14 do 
niniejszego protokołu, Uchwała Nr IX/49/2019 stanowi załącznik nr 15 do niniejszego 
protokołu). 
 

 Na zakończenie tego punktu obrad Rada Gminy przystąpiła do rozpatrzenia 

projektu nr 7 uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy 
na 2019 rok według druku nr 50-1. 
 Przewodniczący Rady Gminy poprosił Skarbnika Gminy Krzywcza Beatę 
Wielgosz o przestawienie jedynie uzasadnienia wraz z komentarzem 
do proponowanej uchwały Rady Gminy, gdyż projekt tej uchwały radni otrzymali wraz 
z zaproszeniem na sesję. 
 Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Rady Gminy 
Leszek Ławryniuk poinformował, że Komisja po przeprowadzonej konsultacji 
z radnymi pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 
 

 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag do tego projektu 
uchwały Rady Gminy zamknął dyskusję i przystąpił do przeprowadzenia głosowania. 
W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Proponowana uchwała przyjęta została 
wynikiem: 12 głosów „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” i 0 głosach 
„przeciwnych” (Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 16 do niniejszego 
protokołu, Uchwała Nr IX/50/2019 stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu). 
 

 O godz. 11:00 Przewodniczący Rady Gminy zarządził przerwę w obradach, 
która trwała do godz. 11:22. 
 
 

Ad.5. 
 Po przerwie Wójt Gminy Krzywcza Wacław Pawłowski przedstawił informację 
o swojej pracy w okresie międzysesyjnym oraz informację o sposobie realizacji 
wniosków zgłoszonych na poprzednich sesjach (Informacje te stanowią załączniki 
nr 18 i 19 do niniejszego protokołu). 
 Wójt Gminy prosił Radnych o akceptację pomysłu, aby w tym roku 
zrezygnować z planowanego zakupu walca drogowego, a w zamian zaplanować 
zakup kosiarki ciągnikowej z wysięgnikiem. Zdaniem Wójta - Z roku na rok przybywa 
prac w tym zakresie, dlatego zakup tej kosiarki jest celowy. Koszt takiej kosiarki 
w dobrym stanie wyniesie w granicach od 50 000 zł do 80 000 zł. 
 Radny Ryszard Kurasz ocenił to jako bardzo dobry pomysł. 
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 Radni przez aklamację (w związku z brakiem sprzeciwu) wyrazili zgodę na 
zakup tej kosiarki. 
 

 Radna Wiesława Zatwardnicka pytała o realizację wniosku mieszkańców 
w sprawie remontu drogi gminnej na przysiółku Karczma oraz wniosku o wykonanie 
siłowni plenerowej w Reczpolu. 
 Wójt Gminy wyjaśnił, że remont drogi na przysiółku Karczma został zgłoszony 
do wniosku o dotację w ramach środków popowodziowych. Gmina w tym roku 
nie otrzymała żadnych środków finansowych na remonty dróg popowodziowych. 
Odnosząc się do sprawy budowy siłowni plenerowej Wójt Gminy wyjaśnił, że złożony 
wniosek o dotację na dwie siłownie plenerowe w Skopowie i Reczpolu nie został 
zaakceptowany. 
 
 

Ad.6. 
 W tym punkcie Przewodniczący obradom poinformował, że w okresie 
międzysesyjnym nie wpłynęły żadne interpelacje i zapytania rannych w formie 
pisemnej. 
 
 

Ad.7. 
 Na wstępie tego Radna Maria Pawłowska pytała o szczegóły kontroli 
segregacji odpadów, która będzie przeprowadzona w dniu 3 czerwca 2019 r. 
we wszystkich miejscowościach Gminy Krzywcza. 
 Kierownik Referatu Gospodarki komunalnej Urzędu Gminy Krzywcza Robert 
Kaszycki wyjaśnił, że kontrola ta z trzech powodów musi być przeprowadzona 
Pierwszy powód wynika z obowiązku ustawowego. Gmina ma obowiązek 
przeprowadzić kontrolę segregacji odpadów, który to obowiązek zostanie 
przeprowadzony poprzez Firmę EKOLINE odbierającą odpady.  
Drugi powód wynika z tego, że wiele osób wystawia tylko worki czarne po 8, 10 
worków miesięcznie, a nie segreguje odpadów zgodnie ze złożoną deklaracją.  
Trzeci powód związany jest z obowiązkiem osiągnięcia minimalnych poziomów 
recyklingu narzuconych ustawowo. Za 2018 rok wskaźnik recyklingu przewidywany 
był na poziomie 30%, Gmina osiągnęła poziom 27%. W poprzednich latach poziomy 
recyklingu były wyższe i nie przekraczały minimalnych poziomów. Zdaniem Roberta 
Kaszyckiego – Z roku na rok będzie coraz trudniej, bo w przyszłym roku wzrasta 
minimalny poziom recyklingu z 30% na 40%. Gmina Krzywcza ma obowiązek 
złożenia Marszałkowi Województwa Podkarpackiego sprawozdania, w którym 
wykazane są osiągane wskaźniki recyklingu. Obecnie Wojewódzki Inspektorat 
Ochrony Środowiska wszczął postępowanie w sprawie nałożenia kary finansowej dla 
Gminy Krzywcza za nie osiągnięcie określonych ustawowo wskaźników. 
Osiągnięcie wyższych poziomów recyklingu odpadów jest możliwe, wówczas gdy 
będzie możliwość wykazania ilości wywożonych odpadów metalowych przez 
mieszkańców gminy na składowiska złomu zlokalizowane poza terenem gminy. 
 

 Radna Maria Pawłowska, w związku z głosami mieszkańców Reczpola, prosiła 
o zwrócenie uwagi kierowcom dowożącym dzieci do Gimnazjum w Krzywczy 
na zmniejszenie prędkości i ostrożniejszą jazdę na drodze przejeżdżając przez wieś 
Reczpol. 
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 Odnosząc się do zapytania Radnego Marka Bosaka w sprawie zasad 
i kolejności koszenia poboczy przy drogach Wójt Gminy wyjaśnił, że miejsca gdzie 
istnieje konieczność koszenia poboczy przy drogach wskazuje Sołtys. 
 

 Sołtys wsi Ruszelczyce Tomasz Grzegorzak prosił o wykoszenie i naprawę 
poboczy przy drogach gminnych w Ruszelczycach. 
 Wójt Gminy uważa, że zadania zgłoszone do realizacji przez Sołtysa 
z Ruszelczyc są do załatwienia w jego zakresie działania, bez potrzeby zgłaszania 
tego na sesji Rady Gminy. To Sołtys jest gospodarzem wsi i wykonaniem drobnych 
prac powinien się sam zająć. 
 Przewodniczący Rady Zygmunt Sobol przyznał także Wójtowi, że niektóre 
problemy i drobne sprawy są do załatwienia na innym poziomie. Mogą one być 
przykładowo przedmiotem spotkania Wójta Gminy z sołtysami w Urzędzie Gminy. 
 

 Następnie Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że wpłynęła 
do Przewodniczącego Rady Gminy propozycja Rady Seniorów Gminy Krzywcza 
w sprawie utworzenia domu dziennego pobytu seniora w Gminie Krzywcza. 
W związku z tym prosił, aby Wójt Gminy przedyskutował i ustalił z Radą Seniorów 
intencje i jak to ma wyglądać. 
 Wójt Gminy wyjaśnił, że były przymiarki założenia takiego domu dziennego 
pobytu seniora. W wyniku przeprowadzonego rozeznania poprzez Gminny Ośrodek 
Pomocy Społecznej w Krzywczy nie znaleziono chętnych do korzystania z tych usług 
w związku z tym nie ma potrzeby realizacji tego zadania. 
 

 Radny Grzegorz Urban w związku z głosami mieszkańców, wnioskował 
o zamontowanie lampy oświetlenia ulicznego w pobliżu nr domów 4, 5 i 7 
w Bachowie. 
 

 Radny Mariusz Kołcz także w związku z głosami mieszkańców, wnioskował 
o zamontowanie 4 lamp oświetlenia ulicznego przy drodze powiatowej przez las 
na przysiółku Połanki w Babicach. 
 

 Wiceprzewodniczący Rady Gminy Kazimierz Kurasz wnioskował o ogrodzenie 
boiska sportowego w Woli Krzywieckiej. 
 

 Radny Marek Bosak prosił, aby zastanowić się nad zmianą godziny 
zwoływania sesji Rady Gminy Krzywcza z godz. 10:00 na godz. 11:00 lub 12:00. 
 Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że przeprowadzi konsultacje 
z Sołtysami i Radnymi i podejmie stosowną decyzję w tej sprawie. 
 

 Sołtys wsi Krzywcza Wiesław Fedyk pytał – dlaczego znak lustro w Krzywczy 
na skrzyżowaniu drogi wojewódzkiej nr 884 z drogą powiatową nr 2080 R relacji 
Węgierka – Średnia - Krzywcza został usunięty? W związku z tym wnioskował 
o podjęcie czynności zmierzających do zatwierdzenia zmian w projekcie organizacji 
ruchu i ustawienia znaku lustra na tym skrzyżowaniu. 
 Wójt Gminy wyjaśnił, że lustro to zostało zdjęte, ponieważ odbicie w lustrze 
oddala i przekłamuje obraz, co w konsekwencji utrudniało kierowcom włączającym 
się do ruchu z drogi podporządkowanej. 
 Zastępca Wójta Wojciech Sobol wyjaśnił, że umiejscowienie tego znaku było 
nielegalne, gdyż nie było zatwierdzone w planie organizacji ruchu drogowego. 
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 Następnie głos zabrał Radny Powiatu Przemyskiego Asystent Posła na Sejm 
RP Andrzeja Matusiewicza Arkadiusz Mazur, który pochwalił Radę Gminy za podjęcie 
uchwał w sprawach udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Powiatu 
Przemyskiego na zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 2082 R 
w miejscowości Reczpol poprzez budowę chodnika” oraz pn. ”Przebudowa drogi 
powiatowej nr 2080 R Węgierka-Średnia-Krzywcza poprzez budowę chodnika”. 
 Podziękował także za udzielone poparcie na Prawo i Sprawiedliwość 
w wyborach do Parlamentu Europejskiego. 
 Ponadto poinformował, że na ostatnich sesjach Rady Powiatu i komisjach trwa 
dyskusja na temat likwidacji promu w Babicach. Przeprowadzony zostanie monitoring 
przy promie. Prosił on Wójta o informowanie mieszkańców na jakim etapie jest ta 
sprawa. 
 

 Wójt Gminy poinformował, że wpłynęło pismo z Parafii Rzymsko-Katolickiej 
w Babicach z prośbą o wsparcie finansowe na prowadzenie prac remontowo-
konserwatorskich przy remoncie dachu na kościele parafialnym. 
 Wójt poddał pod dyskusję ten wniosek. Pytał – Czy udzielić dofinansowania 
tylko na remont kościoła parafialnego w Babicach, czy może udzielić dofinansowania 
do remontu dwóch kościołów parafialnych w Babicach i Krzywczy? 
 Radni pozytywnie ustosunkowali się do dofinansowania remontów dwóch 
kościołów w Krzywczy i Babicach. 
 Stosowny projekt uchwały wraz z propozycją podziału dotacji na dwa kościoły 
parafialne w Krzywczy i Babicach zostanie przygotowany w terminie późniejszym, 
po wcześniejszym zaopiniowaniu przez Komisję Finansów i Rozwoju Gospodarczego 
Rady Gminy Krzywcza. 
 

 Odnosząc się do kwestii zgłoszonej przez Radnego Ryszarda Kurasza 
w sprawie remontu cerkwi w Krzywczy Wójt Gminy wyjaśnił, że Powiat Przemyski 
podjął działania zamierzające do przekazania Cerkwi w Krzywczy i Cerkwi 
w Babicach na rzecz Gminy Krzywcza. 
 
 

Ad.8. 
 Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy 
podziękował radnym i gościom za przybycie oraz zamknął o godz. 12:47 
IX zwyczajną sesję Rady Gminy Krzywcza VIII kadencji. 
 
 

 Na tym protokół zakończono. 
 
 

Protokołował 
 

Mieczysław Klimko 

 

 


